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HARELBEKE

ONZE MEDEWERKER 

Peter Van Herzeele, J. Persijnstraat

4 bus 8, Kortrijk, 0477 49 13 71,

peter.van.herzeele@scarlet.be 

ONZE FOTOGRAAF 

Ludo Ostijn, 0477 92 23 02, 

ludo.ostijn@pandora.be 

/harelbeke

CONTACT

HARELBEKE Agnes Debrouwere

werd geboren in Aalbeke en is

op 80-jarige leeftijd overleden in

Harelbeke. Ze was de echtgeno-

te van Noël Dupont. De uitvaart-

plechtigheid vond plaats op

maandag 6 maart 2017 in de aula

van Rouwcentrum Deseyne in

Harelbeke, gevolgd door de

plaatsing van de asurn in het

urnenveld van het nieuw stedelijk

kerkhof in Harelbeke. (Begr.

Deseyne) 

OVERLIJDENS

Agnes Debrouwere 
02/06/1936-28/02/2017

HARELBEKE Freddy Dewyn werd

geboren in Matadi (Congo) en is

op 62-jarige leeftijd overleden in

Harelbeke. Hij was de echtge-

noot van Christine Deneef, de

papa van Bjorn, Jurgen en Dieter

en de grootvader van Alyssa en

Joyce. De uitvaartplechtigheid

vond plaats op donderdag 9

maart 2017 in de aula van Rouw-

centrum Deseyne in Harelberke,

waarna de urne een plaatsje

kreeg in zijn vertrouwde omge-

ving. (Begr. Deseyne) 

Freddy Dewyn 
21/05/1954-04/03/2017

STASEGEM Op dinsdag 28 febru-

ari werd Floris (51 cm; 4,620 kg)

geboren in de kraamafdeling van

het Kortrijkse AZ Groeninge. Hij

is het zoontje van Matthieu Bra-

bant en Sofie Decavel. Samen

met broertje Robbe zal Floris

ravotten in de Tarwestraat in

Stasegem. (EDB-foto EDB)

Floris

HARELBEKE Sija (46,5 cm;

3,090 kg) kwam op vrijdag 3

maart ter wereld in de kraamaf-

deling van AZ Groeninge in Kort-

rijk. Ze is het dochtertje van

James Haeke en Jocelynne Can-

dry. Het gezin woont in Harelbe-

ke. (EDB-foto EDB)

GEBOORTEN

Sija

Roger en Julia leerden elkaar ken-
nen bij de jeugdbeweging van de
jongsocialisten. “We zagen elkaar
vooral in de jeugdbeweging. Er
waren anders niet zoveel moge-
lijkheden, we hadden enkel op
zondag vrij”, vertelt Julia. In 1952
ging Roger aan de slag bij de so-
cialistische mutualiteit, maar een
jaar later trok hij naar het leger.
“Ik heb achttien maanden solda-
tendienst gedaan. Het was toen
een beetje de stelregel dat een jon-
gen nooit trouwde zonder soldaat
te zijn geweest. In 1955 zwaaide
ik af en in 1957 zijn we ge-
trouwd.” 

SOCIALISME

Het koppel woonde een jaar in de
Kortrijkstraat om daarna hun in-
trek te nemen in de Verenigde-
Natiënlaan. “Ik ben tot mijn acht-
tien jaar naar de naaischool ge-

weest en tot aan mijn huwelijk
werkte ik in hotel Continental in
Kortrijk. Daarna ben ik begonnen
in de fabriek. In 1961 werd onze
oudste zoon Dan geboren en
moest ik thuisblijven. Toen ben ik
ook met verzekeringen begonnen.
Tien jaar later deed ik er de spaar-
kas bij”, zegt Julia.
Roger en Julia hebben naast drie
kinderen, Dan, Bart en Nancy,
ook zes kleinkinderen: Ine, Fien,
Siel, Britt, Sibren en Jitse. “Ze ko-
men bijna allemaal elke week over
de vloer. Dan zitten ze samen bij
meter op zaterdagavond”, lacht
Julia.
“We hebben allebei een druk le-
ven gehad”, zegt Roger. “Ik heb
tot aan mijn brugpensioen in
1988 gewerkt bij Bond Moyson. Ik
zat van 1964 tot 2000 in de ge-
meenteraad en was drie legislatu-
ren schepen van Financiën. Van

1961 tot 1986 zat ik in de provin-
cieraad. Ik heb ook boeken ge-
schreven over het socialisme. Dat
vijfdelig werk zit nu bij de Gentse
universiteit.” Julia zette zich in
voor de vrouwenbond. Op dit mo-
ment zijn Roger en Julia actief in
Gehandicaptenzorg Harelbeke,
hij als voorzitter, zij als mede-
werkster. “Ik blijf bezig”, zegt Ro-
ger. “Ik schrijf boeken, ben lid van
de Heemkundige kring, ga vissen
en kweek kanarievogels.” 
“Wij zijn als kind uit de oorlog
gekomen”, vult Julia aan. “Wij
hadden niet veel. Ons geluk is dat
we gespaard zijn gebleven van
ziektes.” Roger beaamt dat: “We
mogen content zijn met ons le-
ven. We doen ons best om zo
voort te doen”, zegt Roger. “Ik heb
op het stadhuis gezegd dat ze ons
over vijf jaar weer mogen ver-
wachten.” (JA) 

Liefde in jeugdbeweging
HARELBEKE Roger Verhelst (82) en Julia Roelant (80) trouwden op 2 maart
1957. Vorige zaterdag werden ze op het stadhuis ontvangen voor de huldiging van
hun zestigjarige huwelijk. Daarna trokken ze met de familie richting De Neerbeek
in Bissegem voor een feestmaal. 

Roger Verhelst en Julia Roelant vierden hun diamanten bruiloft in familiekring. (Foto LOO) 

HARELBEKE Sinds 2007 houdt de

stad Harelbeke jaarlijks een grote

lentekuis. Ook voor de elfde

editie trokken een 40-tal mede-

werkers van de facilitaire dienst

en milieudienst door Harelbeke

en ruimden alle zwerfvuil en

sluikstort op. “Het ingezamelde

afval werd nog niet gewogen,

maar we kunnen wel vaststellen

dat er qua volume minder afval

werd ingezameld dan vorige

jaren”, aldus schepen van milieu

Inge Bossuyt. Naast deze jaarlijk-

se grote schoonmaak worden

zwerfvuil en sluikstort in Harelbe-

ke het gehele jaar door opge-

ruimd door een team van vzw

Effect. Zij ruimen op langs vast-

gestelde trajecten van landelijke

wegen. (PVH-foto LOO)

Stad Harelbeke
houdt vroege
lentekuis

BAVIKHOVE Het Feestcomité

Bavikhove en de Bavostappers

organiseren op dinsdag 14 maart

Boer Bavo’s Lentetocht. Voor

deze wandeling door het pitto-

reske gedeelte van Bavikhove en

omgeving kan je kiezen tussen 6,

8, 13, 16 of 21 kilometer. Inschrij-

ven kan tussen 7.30 uur en 15

uur in sociocultureel centrum

Torengalm aan de Kervijnstraat 1.

Leden betalen 1,10 euro, niet-

leden 1,50 euro. (PVH)

Op stap met
Boer Bavo
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OVERLIJDENSBERICHT,

HERDENKINGSBERICHT
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I N F O M A G A Z I N E

 C M Y K
 91 43 0 0

 C M Y K
 50 30 0 0

 C M Y K
 45 47 75 0

 C M Y K
 60 65 100 0

Ooigem - zicht op de vaart

Zwerfvuilactie 2017 - zaterdag 18 maart 
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ANZEGEM

ONZE MEDEWERKER

Anneleen Deseyn, 0485 37 80 16,

anneleen.deseyn@live.be.

/anzegem

CONTACT

DOKTER

Centraal nummer: 056 68 78 88.

APOTHEEK

Wachtdienst apotheek: www.

geowacht.be, na 22 uur: 0903 922

48 (1,5 euro per minuut).

TANDARTS

Wachtdienst tandarts: 0903 399 69

(1,5 euro per minuut)

WEEKDIENST

INGOOIGEM Denise Lasuy is thuis

overleden op 27 februari. Zij

werd geboren in Vichte en was

de weduwe van Gerard Dewaele

die in 2014 overleed. Denise was

de moeder van twee dochters.

Caroline Dewaele getrouwd met

Peter Platteau en Nadine Dewae-

le met Danny Demeyer. Zij was

de oma van Annelies, Isabelle en

Sophie Platteau en van Kevin en

Roin Demeyer. Femke was haar

achterkleinkind. Denise was lid

van Okra trefpunt 55+ Ingooigem.

De plechtige uitvaartdienst vindt

plaats in de Sint-Antoniusabtkerk

in Ingooigem op zaterdag 4

maart om 10 uur. Na de crematie

in crematorium Uitzicht in Kortrijk

volgt de bijplaatsing van de urne

bij haar echtgenoot in het urnen-

veld op de begraafplaats in In-

gooigem. (Uitvaartzorg Vanhout-

teghem, Waregem)

OVERLIJDENS

Denise Lasuy
24/05/1933 – 27/02/2017

VICHTE Eric Derycke, levenspart-

ner van Linette Vanpoucke, is in

het Waregemse ziekenhuis over-

leden. Eric is de vader van een

grote familie en de zoon van

Georges Derycke (+) en Marie-

Louise Baert.

Het afscheidsmoment was in

beperkte familiekring, gevolgd

door de crematie en de asver-

strooiing op de begraafplaats in

Vichte. (MVD – Uitvaartcentrum

Vandercruyssen)

Eric Derycke 
17/07/1949 – 27/02/2017

DOOR ANNELEEN DESEYN

“Mama, gaan we nog eens Let’s do
it in de vuilbak doen”, zo begon
het vuilnis ruimen van Severine
en Yves en hun kinderen. “Gir-
baud en Gentil kwamen thuis met
iets dat ze op school geleerd had-
den: Lets do it in de vuilbak. Een
campagne op school om kinderen
bewust te laten opruimen en alles
netjes te houden. Nu en dan de-
den we het samen met de school,
maar ook daarbuiten gingen we
met een vuilniszak rond om vuil-
nis te verzamelen”, vertelt mama
Severine.

VIER VUILZAKKEN

Severine en Yves gaan graag wan-
delen. Het is voor hen een echte
hobby. “Als we dan toch gaan
wandelen, kunnen we even goed
de vuilnis die we op weg tegenko-
men meenemen.” Zo’n twee jaar
geleden deden ze dat volledig op
eigen houtje: “Met onze eigen
vuilzakken gingen we de buurt
rond van de Waregemstraat naar
de Wijnsbergstraat, door naar de

Oudenaardestraat en terug langs
de Waregemstraat. Een anderhal-
ve euro kostte zo’n vuilzak. En wij
maar rapen.”
“Per keer haalden we en halen we
nog steeds zo’n vier vuilzakken
op. Twee keer per week. Op den
duur begint dat ook wel te tellen.
En dat allemaal voor iemands an-
ders vuilnis. Zodoende belden we

naar de gemeente Anzegem om te
vragen of ze onze zakken niet
konden sponsoren. Je moet weten
dat we in die tijd achteraf met on-
ze eigen auto dan nog eens rond-
reden om de zakken te verzame-
len”, legt Severine uit.
Ondertussen heeft Gemeente An-
zegem een bloeiend vrijwilligers-
netwerk opgebouwd. Team Rudy,

een organisatie die aan sociale te-
werkstelling doet, helpt het zwerf-
vuil te verzamelen, maar ook de
technische dienst spendeert hon-
derden uren om vuilnis op te rui-
men over de volledige gemeente.
Ondanks die inspanningen ligt er
nog altijd veel zwerfvuil langs de
straten. Onder andere aan hof Ter
Walskerke bij de Watermolen
werden door de molenaar onlangs
een honderdtal bierblikjes en en-
kele lege wijnflessen naast de
maalbeek gevonden.
Vrijwilligers worden ondertussen
ingeschreven en krijgen een ver-
goeding per uur om het vuilnis te
verzamelen. “Je krijgt vijf euro per
uur om het vuilnis te verzamelen.
Alleen Yves en ik krijgen dat. Het
geld dat we krijgen, gebruiken we
om de kinderen eens iets meer te
gunnen. Zij zijn veruit de meest
enthousiaste. Yves en ik moeten
beide een andere kant van de
straat doen élk met één van de
jongens. Ze zouden durven vech-
ten om een blikje op te rapen. Zo
graag doen ze het.”
“Die vijf euro is wel een dankbaar
iets. Als je in de gietende regen
gaat vuilnis rapen, zoals we vorige
keer deden, dan ben je gewoon
volledig in vuilnis: je jas, je schoe-
nen… Stinken! Dan moet er hier
ook wel een wasje gedaan worden.
Dan is die vijf euro wel eens wel-
kom.”

“Tijdens het ruimen
van zwerfvuil kreeg
ik nog een blikje
toegeworpen, ik was
toch al bezig”

Een dankbaar werkje is het alvast
niet: “In het begin toen we gingen
opruimen, herinner ik me nog
goed dat iemand zijn autovenster
opendraaide en me nog een blik
gooide. Hij zei dat terwijl ik bezig
was dat ook wel nog kon meene-
men. Dat snap je toch niet. Hoe is
het toch mogelijk, denk je dan?”

NET OPGERUIMD

“Vaak gaan we opruimen en zien
we een dag later al weer heel wat
langs de weg liggen. Zelfs wan-
neer we het bordje net opgeruimd
opzetten. Dat piekt toch wel. Per
keer zo’n vier vuilniszakken is net
haalbaar. We moeten zeker twee
keer in de maand passeren. An-
ders is het gewoon te veel voor
onze zakken. Aan de andere kant:
toen we de vorige keer bezig wa-
ren, stopte er plots een vertegen-
woordiger die prompt een fles
champagne uit zijn koffer toverde
voor ons. Hij vond het zo fantas-
tisch dat we dat deden die opkuis.
Al is dat natuurlijk een zeldzaam
moment. Het doet wel deugd dat
je dan die appreciatie krijgt”, ver-
tellen Yves en Severine. 

Let’s do it in de vuilbak
SEVERINE PUTMAN EN YVES DEWAELE EN HUN ZOONTJES

RUIMEN ZWERFVUIL OP

VICHTE Bierblikken, plastiekzakken, hamburgerdoosjes… Severine Putman en
Yves Dewaele hebben het allemaal al in een berm met hun prikkers en de prik-
kers van hun zoontjes Girbaud (9) en Gentil (7) opgeraapt. “Wat we doen zou
eigenlijk een overbodig werk moeten zijn, mocht iedereen zijn verantwoordelijk-
heid nemen”, klinkt het.

Severine Putman en Yves Dewaele zorgen samen met hun zoontjes Gir-

baud en Gentil (niet op de foto) voor het ruimen van zwerfvuil. (Foto AD)
PRIVÉ

Severine Putman (34) is af-

komstig uit Deerlijk. Ze is

getrouwd met Yves Dewaele

(41), afkomstig uit Sellewie,

Deerlijk. Samen wonen ze

met zonen Girbaud (9) en

Gentil (7) in de Domien Veys-

straat in Vichte. 

OPLEIDING/LOOPBAAN

Severine volgde haar middel-

bare opleiding aan het Sint-

Theresia in Kortrijk. Ze is

politie-ambtenaar. Ze deed

dat eerst bij de politiezone

MIRA, maar werkt ondertus-

sen bij de politie in Gent.

Yves volgde een opleiding

hout en bouw in het VTI in

Waregem. Nu werkt hij bij het

Deerlijkse bouwbedrijf als

bouwvakker/metser. De

kinderen gaan beide naar

school in de Vrije Basisschool

in Deerlijk.

VRIJE TIJD

Yves en Severine houden van

wandelen. De kinderen voet-

ballen graag. Severine houdt

van knutselen. Yves gaat dit

jaar weer zijn hobby fietsen

opnemen.

BIO

Severine Putman
en Yves Dewaele

Niet alleen Severine en Yves gaan vuilnis rapen en zijn vrijwilli-
gers bij Gemeente Anzegem. Zij zijn verantwoordelijk voor de
buurt rond de Waregemstraat. Ook op andere plekken zijn er
netheidsmeesters zoals dat heet. Steven Naessens gaat vuilnis
ruimen in de buurt van de Lieven Bauwensstraat en kan je dus
opmerken aan de nieuwe kerk in Vichte. Jan Dewijngaert houdt
de buurt bij de Zurenddriesstraat in Tiegem proper. Kurt Delbeke
waakt over de Hooiestraat en omgeving, maar hij is ook glasbolpe-
ter van de glasbol aan het Ommersheimplein in Vichte. Karel
Dheedene houdt dan weer de Eegalstraat en aanverwanten in
Anzegem proper. Wie ook geïnteresseerd is om vuilnis te rapen in
zijn buurt kan zich registreren via www.anzegem.be. Het materi-
aal dat nodig is, krijg je ter beschikking van Imog. Er is een
forfaitaire vergoeding voor de vrijwilligers voorzien.

Netheidsmeesters houden
de straat proper
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Bron: Het Gouden Oog - maart 2017 

Bron: Krant van West-Vlaanderen - 17 maart 2017



Bron: https://www.youtube.com/watch?v=67lNPPFBJEY&t=4s 
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UitneembaarANTWERPEN

Heeft u
nieuws?
Neem contact
op met
onze redactie
Telefoon
03-561.19.72
Mail
uwgemeente@
nieuwsblad.be
(bijvoorbeeld:
antwerpen@
nieuwsblad.be)

BON 7€  
     1 Kortingsbon per klant en per put

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

03/888 78 00
015/31 63 40

De invoering van de lageemis
siezone plaatst de Antwerpse bus
bedrijven voor zware extra kos
ten. Zij werken in dienst van de
openbaarvervoermaatschappij De 
Lijn: ze verzorgen enkele buslij
nen, vooral streekvervoer, maar 
staan ook in voor het vervoer van
leerlingen in Antwerpen.

Voor busbedrijf De Polder gaat
het om een tiental bussen die niet
voldoen aan de voorwaarden van
de LEZ. Het bedrijf is verplicht 
om voor elke bus 1.380 euro per 
jaar te betalen. “Dit betekent voor
ons zware extra kosten”, klinkt
het bij het busbedrijf. “Maar we 
hebben geen andere keuze dan te 
betalen. Deze bussen uit dienst
nemen is geen optie. Ze zijn aan
gekocht om te voldoen aan de 
voorwaarden die De Lijn stelt. Het
zijn bussen die nog enkele jaren
geschikt zijn om mee rond te rij
den. Wij beschikken niet over de
mogelijkheden, zoals De Lijn, om 
de vervuilende bussen in te zetten
buiten Antwerpen.”

Bussector in gevaar

Bij Keolis, een mobiliteitshol
ding waaronder ook enkele Ant
werpse busbedrijven vallen, is
hetzelfde te horen. Ook hier gaat
het om tientallen bussen. “Wij on
dersteunen de keuze van het be
leid naar duurzame mobiliteit”,
zegt Dirk Hellemans, afgevaardigd
bestuurder van Keolis Vlaande
ren. “Maar zo staan we nu wel
voor extra kosten. Onze bussen
sneller vervangen door properde
re types is niet mogelijk. Ze vol
doen aan alle voorwaarden die De
Lijn ons in het verleden heeft op
gelegd. We houden ons aan de
contracten. Je moet rekenen dat 

een bus zo’n vijftien jaar meegaat.
We gaan die nu niet opzijzetten
omdat ze niet voldoen aan de 
voorwaarden van de LEZ.”

De Federatie van de Belgische
Autobus en Autocarondernemers
(FBAA) waarschuwt de overheid
voor de gevolgen van de LEZ. In
Antwerpen kan een busonderne
ming met vervuilende bussen nog 
tegen betaling de LEZ in, maar in
Brussel zou dit niet mogelijk zijn.

“De huidige contracten met de
openbaarvervoermaatschappijen 
houden geen rekening met de kos
ten die ontstaan bij de busbedrij
ven door de invoering van de
LEZ”, zegt Kim Taylor, woord
voerder van FBAA. “Een versnel
de verkoop van de uitgesloten 
bussen op de zo goed als onbe
staande tweedehandsmarkt is 
geen optie. Bovendien is de prijs 
van een nieuwe bus al snel
200.000 euro. Als alle steden bin
nen een te kort tijdsbestek LEZ’s
zouden invoeren, dan brengt dit 
de sector van personenvervoer in
gevaar. Maatschappelijk begrijpt
iedereen het nut en het belang van
deze maatregel, maar de vraag is 
of de politiek zich bewust is van

het effect op economisch en soci
aal vlak voor onze sector.”

Antwerps leefmilieuschepen Na
billa Ait Daoud (NVA) heeft be
grip voor de verzuchtingen van
deze bedrijven en daarom is er
ook een overgangsregeling. “Er is
een tijdelijke toelating voor bus
sen die niet voldoen aan de voor
waarden om de LEZ in te mogen”,
zegt ze. “Zij moeten er dan wel
voor betalen. Daarmee zetten we
ze aan om te blijven investeren in
duurzame voertuigen.”

Busbedrijven in dienst van De Lijn betalen 1.400 euro per jaar per bus

Vervuilende bussen rijden nog 
elke dag lage-emissiezone binnen
Dagelijks rijden tientallen 
vervuilende bussen in en uit 
de lageemissiezone (LEZ) in 
Antwerpen. Busbedrijven, 
die buslijnen verzorgen voor 
De Lijn, betalen 1.380 euro 
per bus per jaar om nog de 
LEZ in te mogen.

ANTWERPEN 

W Vervuilende bussen mogen nu enkel de stad binnenrijden als er wordt betaald.

SACHA VAN WIELE

B
LG

KIM TAYLOR
FBAA

“Maatschappelijk 
begrijpt iedereen het 
nut en het belang van de 
LEZ, maar de vraag is of 
de politiek zich bewust 
is van het effect op 
economisch en sociaal 
vlak voor de bussector”

De invoering van de LEZ heeft ook 
gevolgen voor de 
huisvuilophaling. 29 voertuigen 
van de Stadsreiniging zijn niet 
meer welkom in de binnenstad 
omdat ze te vervuilend zijn. 
Intussen zijn al 22 nieuwe 
‘propere’ wagens besteld, die in 
april 2018 worden geleverd.
Het is de ambitie van schepen van 
Stads- en Buurtonderhoud 
Caroline  Bastiaens (CD&V) om in 
extra budget te voorzien om alle 
vervuilende wagens uit de eigen 
stedelijke vloot zo snel mogelijk te 
vervangen. 
“Als de LEZ in 2020 wordt 
uitgebreid naar de districten, dan 
willen we als stad alvast het 
goede voorbeeld geven”, zegt 
woordvoerder Roel Veyt.
Die ambitie geldt overigens niet 
alleen voor de voertuigen van 
Stadsreiniging, maar voor het hele 
wagenpark van de stad, dat 
vandaag 1.168 voertuigen telt.  (tg)

29 VUILNISWAGENS 
NIET MEER WELKOM 
IN BINNENSTAD 

ANTWERPEN 
Deliveroo bezorgt voortaan ook

maaltijden in de delen van Ber
chem en Borgerhout die buiten de
Singel liggen. Voorheen was het
alleen mogelijk om eten binnen
de grenzen van de Singel te laten
leveren. De bezorgdienst vierde
vorige week haar eerste verjaar
dag in Antwerpen. Deliveroo is
door haar talrijke fietskoeriers 

niet meer weg te denken uit het
Antwerpse straatbeeld. Het be
drijf levert voor heel wat restau
rants de ‘betere’ maaltijden aan 
huis. Daarnaast is Deliveroo ook
actief in Gent en Brussel. “We zijn
druk bezig met uitbreiden en de
kans is groot dat wij binnenkort
ook in andere districten in Ant
werpen gaan leveren”, klinkt het
bij Deliveroo.  (atcn) 

Deliveroo levert nu ook (deels) buiten de Singel Bron: Het Nieuwsblad - 15 maart 2017



MAANDAG 20 MAART 2017 ROESELARE TIELT IZEGEM 3

• CE-gekeurd, de veiligste investering voor uw terras of wagen

• Maximale lichtinval voor ramen & deuren

• Onbreekbare dakbedekking

• Uniek & luchtig design

Weer of geen weer? Met een BOzARC geniet je meer

Alle BOzARC overkappingen dragen het verplichte CE-label
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sluikstorten aan te pakken. Bin
nen het Midwestoverleg werken
de afvalintercommunales IMOG,
IVIO en MIROM samen aan een 
camerabeleid. Tegen juni moet 
er een systeem op poten staan.

Nummerplaatherkenning

De camera’s zullen in eerste in
stantie worden ingezet op plaat
sen waar veel sluikstorters hun 
afval dumpen, bijvoorbeeld aan 
glasbollen. In de verdere ontwik
keling van het camerabeleid kan
er ook actief worden ingezet op 
zwerfvuil. Onder meer door 
nummerplaatherkenning zou 
het mogelijk kunnen zijn om de 
vervuilers op te sporen en te
sanctioneren. Binnen het Mid
westoverleg wordt dit idee ver
der uitgewerkt.  (sdi)

mogelijk, maar de overtreders
klissen blijkt een hele klus. Daar
om is er nu een nieuwe piste in 
ontwikkeling om zwerfvuil en 

blikjes, plastic en ander afval.
De bestrijding van zwerfvuil en

sluikstorters blijven hardnekki
ge problemen. GASsancties zijn 

Zwerfvuil blijft op veel plekken
een hardnekkig probleem. Daar
om slaan vrijwilligers opnieuw 
de handen in elkaar om hun ge
meente wat netter te maken. In 
Ledegem was er gisteren al een
lenteschoonmaak met vrijwilli
gers en jeugdverenigingen. Don

De gemeenten van het Mid
westoverleg overwegen om 
camera’s te plaatsen in de 
strijd tegen sluikstorters. 
Op diverse plaatsen in de re
gio zijn er intussen schoon
maakacties aan de gang.

derdag steken ook de kinderen 
van de basisscholen de handen 
uit de mouwen. Daarnaast blij
ven een vijftal vrijwillige zwerf
vuilruimers het jaar door in de 
weer.

Desondanks blijven bepaalde
plaatsen vervuild worden. Onder 
meer de SintElooisWinkel
straat, de Knokstraat en de 
Moorseelsestraat moeten gere
geld onder handen genomen 
worden. De Muizelstraat werd 
onlangs al opgeruimd door het 
OCMW, samen met een aantal 
vluchtelingen. Vooral in de 
grachten liggen heel wat lege 

W Ook Ledegemse verenigingen en de brandweer staken de handen uit de mouwen. 

SD
I

LEDEGEM 

Camera’s moeten 
sluikstorters helpen klissen

S
LR

INGELMUNSTER

De Brug, N-VA en Open VLD 
opnieuw in kartel naar kiezer

De Brug, NVA en Open VLD trekken 
ook bij de volgende lokale verkiezin
gen samen naar de kiezer. Huidig bur
gemeester Kurt Windels zal de kartel
lijst trekken. Dat maakten de drie par
tijen gisterenmorgen bekend. Bij de 
vorige verkiezingen kon het kartel de 
meerderheid behalen door in coalitie 
te gaan met SP.A.“De verstandhou
ding binnen het kartel is goed”, zegt 
De Brugvoorzitter Stijn Goemaere. 
“Iedereen trekt aan hetzelfde zeil. De 
eerste bestuursjaren waren de uitda
gingen groot. Nu zijn we aan het bou
wen om Ingelmunster verder te laten 
groeien. Als uiting van vertrouwen 
werd beslist dat huidig burgemeester 
Kurt Windels de lijsttrekker zal zijn 
voor de verkiezingen in 2018.”  (fmr)

TIELT

Tielt viert carnaval...
zonder Sleutelfee
Het carnavalsgebeuren in Tielt trok 
niet de gehoopte massa volk. Voor de 
stoet op zondagnamiddag was er maar 
een matige belangstelling voor de jaar
lijkse stoet. Slechts 24 groepen schre
ven zich in om mee te stappen in een 
parade door de centrumstraten. Een 
groot verschil met vorig jaar, toen er 
43 groepen te zien waren. “Het slechte 
weer en de concurrentie van carnaval 
in Roeselare gooide roet in het eten”, 
zegt schepen van Feestelijkheden 
Grietje Goossens (Iedereen Tielt).
De Orde van de Drie Sleutels kreeg dit 
jaar nog een tegenslag te verwerken. 
Tijdens de traditionele verkiezings
avond op zaterdag 18 maart bleek dat 
de enige kandidate voor de Tieltse 
Sleutelfee, Houda Abidi, geen enkele 
toegangskaart had verkocht. In het re
glement staat namelijk dat er min
stens 75 kaarten verkocht moesten 
worden per kandidaat. Bijgevolg moet 
Tielt het dit jaar zonder Sleutelfee 
stellen. Glenn Van Bruwaene werd 
wel gekroond tot Prins Carnaval. (slr)

FM
R
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De afvalintercommunales hoeven het
debat over mandaten en vergoedingen
niet te voeren. Ze houden zich al jaren
zo slank mogelijk. Maar ze moeten zich
wel klaarstomen voor de circulaire eco-
nomie.

E
r is de voorbije weken veel zin en
onzin verteld over intercommuna-
les. De afvalintercommunales de-
len mee in de klappen. Onterecht,

want het zijn voorbeelden van hoe een in-
tergemeentelijke samenwerking succesvol
kan zijn. Maar ook zij moeten de crisis aan-
grijpen om een nieuwe toekomst uit te te-
kenen.

Dat Vlaanderen aan de internationale
top voor de selectieve inzameling van
huishoudelijk afval staat, is mee de ver-
dienste van de 24 Vlaamse afvalintercom-
munales. Niemand kan ontkennen dat ze
goed werk hebben geleverd om burgers te
overtuigen de verschillende soorten afval
in aparte zakken of bakken te verzamelen.
Dat konden de meer dan 300 Vlaamse ste-
den en gemeenten niet alleen realiseren.
Het instrument van de intercommunale
heeft dus gewerkt.

Het is jammer dat de afvalintercommu-
nales mee het slachtoffer zijn van de ma-
laise die veroorzaakt wordt door hun
zwakkere broertjes. Geen obscure werk-

groepen of adviescomités voor de Vlaamse
afvalintercommunales. Integendeel, ze
werken er al jaren hard aan om hun orga-
nisatie zo slank mogelijk te houden. De af-
valintercommunale moet de discussie over
mandaten en vergoedingen niet voeren. 

Toch kunnen we ons ook bij dat model
vragen stellen. Is het wel efficiënt om het
gemeentelijke afvalbeleid door 24 organi-
saties te laten uitvoeren? Zou het niet be-
ter zijn dat nog verder te rationaliseren,
zodat er meer een lijn komt in de uitvoe-
ring van het Vlaamse afvalbeleid? En zou
dat niet het uitgelezen moment zijn om de
ambities van de intercommunale samen-
werking rond afvalverwerking scherper te
stellen, om de lat gevoelig hoger te leg-
gen?

Nieuw tijdperk
Want laten we wel wezen: het afvalbeleid
gaat straks het tijdperk van de circulaire
economie in, waarin we ons afval nog
meer zullen sorteren om nog meer en be-
ter te kunnen recycleren. Maar het succes
van dat model staat of valt met de steun
van de mensen, de verenigingen, de scho-
len en de middenveldorganisaties. Wie is
er beter geplaatst om die maatschappelij-
ke spelers te mobiliseren dan de afvalinter-
communale? Niemand staat dichter bij de
burger dan de gemeenten en hun samen-
werkingsverbanden.

Om de gemeenschap te mobiliseren
moet de intercommunale samenwerking
haar takenpakket herzien. Moet zo’n visio-
naire intergemeentelijke samenwerking
zich nog bezighouden met de aankoop
van afvalwagens? Moet ze nog investeren
in installaties en diensten om burgers, en
in sommige gevallen zelfs bedrijven, van
hun afval te verlossen? Dat hoeft niet, en
als het om bedrijfsafval gaat, mag het zelfs
niet, want wettelijk gezien is dat een op-
dracht voor de private afvalbedrijven, die
daarvoor beter zijn uitgerust en efficiënter
werken.

De afvalintercommunales wacht een
andere rol. Ze moeten burgers, scholen,
verenigingen en andere maatschappelijke
spelers betrekken en mobiliseren om de
circulaire economie te realiseren. Die om-
slag zal tijd vragen, maar nu veel afvalin-
tercommunales moeten beslissen over het
verlengen van hun structuur en de nieuwe
invulling van hun missie is het moment
gekomen om die evolutie te starten.

De opinie van Zak 

Het is het uitgelezen 
moment om de ambities van
de intercommunale samen-
werking rond afvalverwer-
king scherper te stellen.

A
an criticasters en stuurlui

aan wal heeft de Europese

Centrale Bank (ECB) nooit

een gebrek gehad. Te soepel

met haar monetair beleid

vinden de Duitsers. Niet soepel genoeg

vinden de Fransen. We hadden de kwanti-

tatieve versoepeling nooit moeten doen,

zeggen de enen. We hadden haar veel

vroeger moeten doorvoeren, beweren de

anderen. Door haar monetaire beleid lo-

pen we recht in de val van deflatie of wak-

keren we de inflatieverwachtingen te veel

aan. De ECB financiert de overheden veel

te krenterig of veel te gulhartig. Zoals elke

voetbalfan de beste trainer is vanuit de ze-

tel, is ook elke econoom een verbeterde

versie van de ECB.

Toch heeft de ECB een aantal keer de eu-

rozone gered toen het water haar aan de

lippen stond en de politiek niet thuis gaf.

In de zomer van 2012, toen speculanten de

staatsobligaties van Spanje en Italië mas-

saal dumpten en als gieren boven het ziel-

togende lijf van de eurozone cirkelden,

redde de ECB in stilte niet alleen de meu-

bels, maar het hele huis door de staatsobli-

gaties massaal op te kopen via het securi-

ties market programme (SMP). Dat bracht

het schuldenprobleem in Spanje en  Italië

weer onder controle en liet geleidelijkere

sanering van de overheidsfinanciën toe.

De ECB trok ook het banksysteem van

de eurozone een aantal keer vakkundig uit

het moeras. Ze gaf op de moeilijkste mo-

menten in 2008 honderden miljarden aan

nood-leningen aan Europese banken en

lanceerde twee massale herfinancierings-

operaties op langere termijn die vele hon-

derden miljarden in het banksysteem

pompten net voor de Griekse schuldher-

schikking van 2012.

Precies daarom konden de banken in

2008 gered worden en verliep de Griekse

herschikking in 2012 zonder al te grote

problemen voor de originele schuldeisers,

de banken. 

Nadat de ECB de supervisie van de

grootste banken in de eurozone van de na-

tionale toezichthouders had overgeno-

men, kregen de grootste banken voor het

eerst een geloofwaardige stresstest en wer-

den ze gedwongen eindelijk hun kapitaal

wat ernstig te verhogen, iets waarin de Eu-

ropese banken ver achterop liepen tegen-

over hun Amerikaanse collega’s. Eindelijk

kwam er een einde aan het hopeloze Euro-

pese lappendeken van competitief bank-

toezicht en de daarop volgende race to the

bottom met regulering en toezicht.  

Mario Draghi’s beruchte ‘We will do

whatever it takes’-speech in Londen gaf

een voorsmaakje van wat later het pro-

gramma van Outright Monetary Transacti-

ons zou worden. Dit OMT-programma

slaagde erin de zoveelste eurocrisis finaal

te bezweren door een subliem staaltje

blufpoker met de financiële markten. Het

controversiële programma van kwantita-

tieve versoepeling dat van start ging in ja-

nuari 2015 werd de ultieme actie van de

ECB. Het was de laatste manier om de eco-

nomie verder te stimuleren, ondanks het

bereiken van de ondergrens van de nomi-

nale rente.

Dankzij de kwantitatieve versoepeling

verdween elke onzekerheid over het voort-

bestaan van de euro, daalde de rente tot

extreem lage niveaus, werden de con-

sumptie en de investeringen eindelijk

weer vlot getrokken en kwam de motor

van de private jobcreatie weer in elk euro-

land op gang. Bovendien kon de ECB zo de

wisselkoers van de euro ten opzichte van

de dollar omlaag krijgen, waardoor ook de

export herstelde en investeringen, de

werkgelegenheid en de consumptie verder

werden gestimuleerd. 

De amechtige Europese economie vond

haar tweede adem en trok zich weer op

gang, ondanks de angst voor de externe

bedreigingen van terrorisme en migratie.

De ECB heeft de Europese economie weer

leven in kunnen blazen, ondanks het stui-

tende gebrek aan een consistent beleid in

heel wat Europese landen. Hopelijk haalt

dat ook de populisten in Nederland,

Frankrijk en Italië de wind uit de zeilen.    

Europa is al dikwijls doodverklaard.

Het oude continent is verstard, overgere-

guleerd, verkalkt, bureaucratisch, een hel-

legat, in de vaart der volkeren voorbijge-

streefd door nieuwe meer autocratische

landen en volken. Maar toch. Elke keer op-

nieuw staan we opnieuw recht. Democra-

tisch discussiërend over elk detail gaan we

duidelijk weer de goede richting uit, met

af en toe een flinke duw in de rug van de

minst democratische van alle Europese in-

stellingen, de ECB.

Zelfs populisten in een post-feitelijke

wereld kunnen niet eeuwig het licht van

de zon ontkennen: het gaat weer beter met

Europa, en hoewel niet alles perfect is ge-

lopen, is dat deels dankzij Europa.

COLUMN
KOEN
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Koen Schoors

Professor economie aan de UGent

De ECB heeft de Europese
economie weer leven in- 
geblazen. Hopelijk haalt
dat de populisten in 
Nederland, Frankrijk en
Italië de wind uit de zeilen.    

De stille kracht van de Europese Unie

De afvalinter-
communales 
moeten de lat
hoger leggen.

WERNER ANNAERT

Werner Annaert
Algemeen Directeur van Go4Circle, de bedrijfs-
federatie van de circulaire economie. Go4Cir-
cle vertegenwoordigt 220 privaatrechtelijke
bedrijven in afvalbeheer, recyclage en de reini-
ging van gronden.

F
rankrijk en de Verenigde Staten be-
schouwen zichzelf als buitengewo-
ne naties. Hun geschiedenis heeft
echter vaak een gelijkaardig pa-

troon gevolgd. De Amerikaanse revolutie
van 1775-1783 werd gezwind gevolgd door
de Franse revolutie van 1789. Het leidde
sommige geschiedkundigen ertoe om het
einde van de 18de eeuw te bestempelen als
de periode van de ‘Atlantische revoluties’.

Schrijven toekomstige historici op een
dag over de ‘Atlantische contrarevoluties’
van het begin van de 21ste eeuw? Dat is
mogelijk als de verkiezing in november
 vorig jaar van Donald Trump tot Ameri-
kaans president gevolgd wordt door de
verkiezing van Marine Le Pen, leider van
het extreemrechtse Front National, tot
 president van Frankrijk in mei.

De Trump- en Le Pen-bewegingen delen
vele ideeën - vijandigheid jegens de islam,
nationalisme, populisme, protectionisme,
steun voor de brexit, sympathie voor Rus-

land en rabiaat tegen de media. Beide lei-
ders willen de klok terugdraaien naar een
conservatievere periode van vóór de globa-
lisering en het multiculturalisme, door een
contrarevolutie tegen het gehate ‘linkse
 establishment’.

Le Pen heeft de overwinning van Trump
verwelkomd als het begin van een nieuw
tijdperk. En sommige van Trumps naaste
medewerkers, zoals Stephen Bannon, on-
derhouden nauwe banden met Europees
extreemrechts.

De nervositeit bij de Franse elite is voel-
baar. Vorige week voerde ik in Parijs het
‘naar welk land zou ik best emigreren’-
 gesprek met enkele oude vrienden bij wie
het vooruitzicht van een overwinning van
Le Pen plots heel reëel scheen. Met Trump
aan de macht in de VS en de Britten die de
EU verlaten, nemen de mogelijkheden
voor emigratie wel af.

Gespot
Een ‘Atlantische
contrarevolutie’ is
niet ondenkbaar.

GIDEON RACHMAN
Deze opinie is gespot in Financial Times.

Bron: De Tijd -  1 maart 2017 



Bron: De Tijd -  10 maart 2017 


